
Referat fra bestyrelsesmødet d.11.juni 2024

Mødedeltagere: Søren N, Christian, Gorm, Lars, Torben og Erik.

Herudover deltog:   Havnefogeden og revisor

Supplanter:                Martin og Morten

Afbud: Peter

Havnefogden.

• Der er opsat et ekstra stålbord på grillpladsen til gæsternes og havnens brugeres medbragte
grill.

• Der blev ryddet godt op på p-pladsen før pinsen så der var bedre plads til de parkerede biler.
For at optimere pladsen endnu mere har vi bedt HMI, kajakklubben og jolle sejlerne om at 
indskrænke sig så meget som muligt. Vi er dog opmærksomme på at deres aktiviteter 
kræver råderum på havnen. HMI vil fjerne deres joller fra pladsen i ferieperioden.

• Havnens Dag blev afholdt i meget dårligt vejr, som resulterede i ganske få fremmødte.

• Der afholdes Sankt Hans aften som vi plejer. Der bliver bål i vandet ud for vestmolen der 
arrangeres sammen med ”Køst”

 

Udlejning af klubhuset

• Bestyrelsen har diskuteret om udlejning af klubhuset er hensigtsmæssig som det kører i dag.
I dag kan man leje huset fra skolernes sommerferie er slut til Sankt Hans. Ved udlejning er 
det kun huset man lejer, så sejlere kan stadig bruge terrassen. Vi vil følge med i om 
udlejningsperioden skal  indskrænkes.

Økonomi

• Vi har fået ny kontaktperson i banken og vil invitere vedkommende på besøg på havnen på 
et tidspunkt i august.
 

Evt.
• Saunaklubben har arbejdet videre med deres projekt siden vi havde møde om det sidst. De 

ønsker et nyt møde som bliver på vores næste bestyrelsesmøde d.13.august.

NB: Næste møde afholdes tirsdag d.13.august 2024 kl.17.00.

Ref. Erik Pedersen 


